
MOSTE
Podružnica društva upokojencev

Aoste je moiala - glede na določila
love ustave - izvesti iziedni občni
:bor. Po težavah zaradi prostora
mo občni zbor imcli na določeni
lan, tj. 17. decembra lani. Po izvo-
itvi delovnega predsedstva smo po-
Jušali poročila: predsednikovega je
jodal zaradi bolezni odsotnega
>redsednika podpredsednik tovariš
5ket, blagajniško in tajniško poro-
:ilo pa je podal tovariš Keržin. Ker
ie je po vsakem poročilu razvila raz-
srava je takoj nato v imenu nadzoi-
lega odbora dal svoje poročilo še
jredsednik nadzornega odbora tova-
riš Dolinai in piedlagal dosedanjemu
adboru razrešnico, kax je zbor spre-
el. Nato so bfle volitve na podlagi
lovih pravil. Izvolili smo 15-članski
adbor, tričlansko komisijo za kul-

turo in rekreacijsko dejavnost ter
nadzorni odbor. Ko so bile volitve
opravljene, je občni zbor za dolgo-
letno in požrtvovalno delo pri dru-
štvu imenoval dosedanjega predsed-
nika tovanša Belingaija za častnega
predsednika, tovariša Keižina pa za
častnega člana, kar je občni zbor
potrdil z velikim aplavzom.

Zbor so pozdravili tajnik mestne-
ga odbora tovariš Pangeršič, ^ovariš
Kukovica v imenu podružnice Polje,
tovariš Razman pa v imenu SIPZ.
Na občni zbor so bili povabljeni
tudi KK SZDL Moste, KS Moste,
OB SS, a povabljene organizacijc
niso čutile dolžnosti, da bi na zbor
poslale svoje zastopnike. No, kljub
temu je bil občni zbor dovolj razgi-
ban in ob veliki udeležbi dal zagoto-
vilo za nadaljnje plodno delo.

Konec leta je umrl dosedanji
predsednik društva upokojen-

cev Peter Belinger. Še med bo-
leznijo je bil v stalnih stikih z
društvom, od časa do časa je
prišel v pisarno na obisk in raz-
govor. Nenadoma pa se mu je
zdravje tako poslabšalo. da je
bilo pričakovati najhujše. To se
je zgodilo 29. decembra lani ko
je izdihnil po hudem trplenju.
Bil je mož z veliko humanistič-
no miselnostjo, ki jo je uveljav-
ljal tudi v življenju, tako kot
predsednik društva upokojen-
cev v Mostah kot tudi član raz-
nih organizacij, RK, SZDL,ZB.
V vsem je bil polno angažiran,
delaven do kraja. Pod trdo skor-
jo svoje znanosti se je skrivalo
toplo srce, naklonjeno vsem, ki
so bili potrebni pomoči, a
nikdar ni svojih dobrih del
oznanjal v javnosti. Najbolj pa
se je razdajal v društvu upoko-
jencev Moste; to mu je bila dru-
ga družina. Po imenihje poznal
skoraj vse člane in njih potrebe,
bil je živ arhiv za podatke naj so
se tikali članov ali društva. Ne-
umoren pri organiziranju re-
kreacijskih izletov za društvene
člane je vsem z njemu lastnim
znanjem zgodovine tolmačil in
vceplal ljubezen do domovine.
Težko je popisati vse delo, ki ga

je opravil za dništvo v dolgih le-
tih predsednikovanja.

Člani so se mu za njegovo
delo oddolžili s tem, da so ga na
izrednem občnem zboru imeno-
vali za častnega predsednika,
vendar te časti ni dolgo užival.
Kako je bil priljubljen, je doka-
zal tudi njegov pogreb. Vsi, ki
so imeli priložnost z njim sode-
lovati v društvu, ga bomo zelo
pogrešali, spomin nanj pa bo
ostal še dolgo živ. Za vse delo,
ki ga je opravil v društvu, naj
mu velja iskrena zahvala in ne-
pozaben spomin.

Če se bo uresničil obet, ki ga je
dal predsednik izvršnega svcta naše
občinske skupščine tovariš Bratina,
da bo do konca januarja letos zem-
ljiščc za gradnjo W Z na Sclu
sporščeno in uporabno za gradnjo,
potem je upanje, da bomo najpozne-
je v letu dni dobili tako težko priča-
kovani W Z . Vse drugo je nared, fi-
nančna sredstva so zagotovljena pri
skladu, tako da res lahko pričaku-
jemo, da"se bcdo potrebe in želje po
zavodu uresmčile. Upajmo, da bo
80 ali morda celo 120 otrok dobilo
prepotrcbno varstvo, starši pa se
bodo na delovnih mestih - brez
skrbi za svoje malčke - res lahko
posvetili samo delu. Moščani pa
bodo tudi v svoji neposredni okolici
videli, da njihov samoprispevek ni
zainan.

P. L.


